
Van henk 2e per 18 maart 
  
Concept verslag 
ALGEMENE LEDENVERGADERING SED VITAE  
13 maart 2025 
Boerke Mutsaers, Vijverlaan 2, Tilburg 
 

Bestuur 
Henk Doff, voorzitter en penningmeester ad interim 
Cocky Verweij, secretaris 
  
De leden ontvingen digitaal een uitnodiging, met het verzoek zich aan- of af te melden. 
Wie zich aanmeldde, kreeg het concept-verslag 2024, het commentaar van de 
Kascontrolecommissie op de beheerde financiën in 2024 door de penningmeester(s) en 
het verzoek aan de aanwezige leden het bestuur te dechargeren.  
  
Quorum: 31 leden 
Het quorum van 47 is niet gehaald. 
Daarom stelt de voorzitter bij de eerstkomende SV-bijeenkomst op 15 april de 
onderwerpen die instemming van leden behoeven, deze opnieuw aan de orde. 
  
Lezing Johan Hendriks, archeoloog en historicus:  
De verdrijving van Adam en Eva uit het paradijs. 
Johan Hendriks vergast de aanwezigen op een lezing over de schepping van de mensheid 
én de neolithische revolutie, gekoppeld aan het verhaal van Adam en Eva. Hij voert de 
Hilvarenbeekse Johannes Gropius Becanus (1519) ofwel Jan van Gorp van der Beke op 
die ervanuit ging dat in ‘onze’ Gorp en Rovert* het Aards Paradijs lag waar de eerste 
mensen hebben geleefd: Adam en Eva. Johan beschrijft hen als eigentijdse mensen met 
menselijke onvolkomenheden. 
We kennen de afloop: Eva en Adam eten toch van een appel van de boom van kennis, 
goed en kwaad. Daarvoor moeten zij het paradijs uit. Voor hen rest één mogelijkheid van 
overleven: landbouwers worden. Met landbouw zijn we nog steeds behept … 
*          we wonen in Goirle … 
  

Voorzitter Henk Doff opent de Algemene Ledenvergadering  
 
1       Mededelingen en ingekomen stukken 
         Niets 
2       Notulen Algemene Ledenvergadering 2024 
         Geen opmerkingen. De aanwezige leden stemmen in met het 
concept-verslag. 
 
3       Kascontrolecommissie m.b.t. 2024 

3.1    Joop Bruinsma en Kees Rijsbergen keuren het gevoerde  
    financiële beleid in 2024 goed en stellen voor het bestuur   

       daarom te dechargeren. 



            Dat gebeurt via instemming. Voorzitter bedankt de beide leden voor hun inzet. 
  
 3.2     Beëindiging lidmaatschap Kascommissie 
 3.3     Oproep nieuwe leden voor de Kascontrolecommissie 2025 en 2026 
          

 Die melden zich terstond: Joop Vlottes en Ben Geutjes. Zij worden per direct  
 benoemd. 
  
 4      Financieel Jaarverslag 2024 en begroting 2025 
 
 4.1     Henk licht dit verslag als interim penningmeester toe 

 4.2     Beantwoording vragen en opmerkingen 
           Leden vragen waarvoor een vereniging als Sed Vitae zo’n groot reserve- 
 kapitaal als € 18.500 moet hebben. 
4.2.1   Dat heeft te maken met een nodige reserve voor activiteiten die door allerlei  
            oorzaken niet kunnen doorgaan, maar wel betaald moeten worden: bus, gidsen,  
            rondleiders, zaalhuur etc 
4.2.2   Een ALV als deze gebeurt in een aangename zaal, ‘aangekleed’ met muziek,  
           gratis drankjes en hapjes. Kost  €675,- in 2025. Voor elk SV-lid bestemd. 
4.2.3   Bij bijzondere gelegenheden krijgen leden een boeket bloemen. 
4.2.4   Alle meewerkende SV-leden krijgen elk jaar een lunch aangeboden.   
4.2.5   De voorzitter vraagt de (aanwezige) leden ideeën aan te leveren waarvan zoveel 
           mogelijk leden kunnen profiteren. Die oproep komt ook in de maandbrief. 
 
4.2.6   Sed Vitae heeft een bedrijfsspaarrekening, die rentedragend is. We hebben  
 een Rabo tijdslot spaarrekening geopend, zodat we een hogere rente ontvangen. 
  
 4.3     De aanwezige leden stemmen in met: 
 4.3.1 het financieel jaarverslag  
4.3.2   de begroting voor 2025 
4.3.3 het openen van een Rabo Tijdslotspaarrekening 
  
 5      Realisering beleid bestuur 2024 

Leden van het bestuur 
Henk Doff, tot ALV april 2024: penningmeester 
Henk Doff, na ALV april 2024: voorzitter  
Marjolijn Hendriks, vanaf medio juli 2024: penningmeester 
Cocky Verweij: secretaris 
  
Interne bestuursactiviteiten 
We hebben zesmaal bij één van ons thuis op locatie vergaderd. Tussendoor overleggen  
we telefonisch of per mail. Sinds september 2023 was de taak van voorzitter vacant 
doordat Jan Ooms zich toen genoodzaakt zag zich om gezondheidsredenen terug te 
trekken. 
Natuurlijk hebben we ons best gedaan een andere voorzitter te vinden, via persoonlijke 
contacten en de maandbrieven. Nadat Henk zich tijdens de ALV van 2024 als voorzitter 
was geïnstalleerd, meldde Marjolijn Hendriks, door aanwezigheid bij een HOVO-cursus, 
zich medio juni als kandidaat voor het penningmeesterschap. We zijn blij dat zij zich enige 



tijd voor Sed Vitae heeft kunnen inzetten. Zij kwam evenwel in tijdnood m.b.t. haar werk: 
bij DUO Den Haag (studiefinancieringHBO en WO). Zij zich moest terugtrekken. 
  

Financieel 
Zie het aparte agendapunt van deze  ALV 
  

HOVO Brabant 
We onderhouden een goed onderling contact met de directeur van HOVO Brabant, mevr. 
Petra van Ruiten. Henk woont de bestuursvergaderingen van HOVO Brabant bij en we 
onderhouden ook met bureaumanager Jacqueline Verhoeven een plezierig contact. 
We krijgen alle ruimte om ons te profileren op HOVO Brabant lezingen en cursussen. 
Tijdens de HOVO-lezingen start Studiejaar en Nieuwjaar staat onze SV banner pontificaal 
op het podium. Na afloop delen we SV folders uit, samen met leden van de commissie 
Activiteiten. 
  
Interne samenwerking 
We verheugen ons met een goede en constructieve samenwerking tussen bestuur en 
commissie Activiteiten / Ledenadministratie. We zijn er blij mee dat Karin Geutjes de 
ledenadministratie nu samen met Mariëtta d’ Arnaud uitvoert. 
Verder heeft Marie-Louise Reijn de redactie van de maandbrief van Cocky overgenomen 
en Ben Geutjes is tot de commissie Activiteiten toegetreden. 
  
Noodfonds busreizen 
We besluiten o.a. een reserve noodfonds voor busreizen in het leven te roepen, voor die 
gevallen dat de excursie door externe oorzaak niet door kan gaan en de kosten van de 
busreis toch betaald moeten worden. 
  
Banster 
Na onderling overleg is voor de Ledenadministratie het pakket Banster aangeschaft.  
Daarvoor zet zich vooral Karin Geutjes in. Na waarschuwingen door Tisda, onze externe 
website beheerder, over de veiligheidsaspecten van Banster m.b.t. email verkeer, 
besluiten we een pas op de plaats te maken om emails via Banster te versturen. We 
verwachten medio 2025 dat Banster de voor ons noodzakelijke aanpassingen heeft 
doorgevoerd. 
  
6     Dechargeren bestuur 
Door middel van applaus betonen de aanwezige leden hun instemming met het 
uitgevoerde beleid. 
  
7       Plannen bestuur  2025 
7.1     Vinden en benoemen nieuwe penningmeester SV 
Zoals hierboven vermeld, heeft Marjolijn Hendriks het penningmeesterschap voor Sed 
Vitae moeten stoppen. Voorzitter Henk Doff vult die functie ad interim in. Een 
penningmeester van SV is niet alleen een belangrijk issue voor het bestuur, maar voor alle 
leden.  
Na een voorgesprekje vóór de ALV met de voorzitter, meldt Wald Verbeij  zich als 
penningmeester beschikbaar te stellen!  
Wald vertelt kort iets over zijn achtergrond. Hij heeft in het verleden grote ervaring 



opgedaan als penningmeester voor verschillende organisaties. Ook heeft Wald ruime 
ervaring met Excel: voor ons dus de ideale kandidaat! 
Natuurlijk zijn we er als bestuur enorm blij mee dat Wald deze taak op zich wil nemen. Ook 
de vergadering is daarover positief gestemd en gaat ermee akkoord dat Wald Verbeij 
penningmeester voor SV wordt. Wald is nu tevens lid van het bestuur. De daarbij wettelijke 
procedures bij Kvk en UBO starten we zo spoedig mogelijk. 
  
7.2      Vinden en benoemen van twee leden voor de Kascommissie 2025 en 2026 
De bestaande leden, Joop Bruinsma  en Kees Rijgersberg, zijn statutair niet herkiesbaar 
en treden per deze ALV af. Daarom moeten moeten we, idem statutair, twee andere leden 
voor een periode van twee jaar benoemen. Gelukkig stellen Joop Vlottes en Ben Geutjes 
zich tijdens deze ALV daarvoor beschikbaar. Ze worden benoemd. 
 
7.3      Groei van het aantal leden 
           De laatste paar jaren stabiliseert het aantal leden tussen de 180 en 190.  
 
7.3.1   We gaan door tijdens grote HOVO Brabant-dagen ons te profileren met banners en 
folders. Directeur HOVO Brabant, Petra van Ruiten, besteedt tijdens haar presentatie altijd 
aandacht aan Sed Vitae met een slide en aandacht voor het Studiefonds.    
 
7.3.2   Echter, het is belangrijk dat leden die een cursus bij HOVO Brabant volgen, in 
overleg met de docent, aandacht voor Sed Vitae vragen, wanneer zij de medecursisten 
wat beter kennen, bijv. aan bij het (één na) laatste college. 
Overleg tijdig met Cocky wanneer en hoeveel promotiefolders met informatie je nodig 
hebt. Dan kan zij die actualiseren en bij laten drukken. 
 

7.4     Afzegging van / voor leden 
Jaarlijks is het verloop zo’n 15-20 leden. Daarvoor krijgen we allerlei oorzaken, zoals 
overlijden. Maar het opzegmoment is veelal het moment van contributie overmaken. 
         
7.5    Inventariseren van kandidaten voor huidige bestuurs- en commissieleden. 
Het vinden van kandidaten die op termijn bestaande functies (bestuur en commissies) 
kunnen overnemen vergt continu aandacht, niet alleen van het bestuur. Want, ook hier 
geldt dat we het met z'n allen moeten doen. Het doorgeven van namen van mogelijke 
kandidaten is dan ook uiteraard welkom. 
  
8       Bestuursleden en hun periode van zitting in bestuur  
 
         Henk Doff  twee jaar penningmeester   
         Henk Doff    één jaar voorzitter, beschikbaar 
         Cocky Verweij   drie  jaar secretaris, nog één jaar beschikbaar 
         Wald Verbeij begint aan zijn eerste jaar als penningmeester 
8.1    Reactie van leden uit de zaal: “Wat houdt een bestuursfunctie in?” 
         Henk en Cocky beloven werk van een antwoord op die vraag te maken. 
  
 9      Commissie Activiteiten 
  
In 2024 gerealiseerde activiteiten 
19 jan  Lezing door Carla van Bree in Natuurmuseum Brabant, Tilburg.   



“Winter in de kunst: schets van winter in de beeldende 
kunst, vanaf de Griekse mythologie tot in onze tijd” 24 
deelnemers:  afzeggingen door ….  winters weer 
13 maart  Uden: Museum Krona: expositie  ‘Aan de rand 
van de hemel – Visioenen’ met rondleiding in museum voor 
religieuze kunst, abdijcomplex Birgittinessen. 
26 deelnemers; eigen vervoer 
30 april     Breda: “De Nassaus”  Stedelijk Museum Breda 
en Grote Kerk. Multimediale vaste tentoonstelling over de 
Nassaus en hun betekenis voor Breda 
Lunch 33 deelnemers; eigen vervoer 

  
14 juni     Busexcursie Arnhem: Museum en Kasteel Rosendael 
           Gids museum en rondleiding Park Rosendael  30 deelnemers 
9 juli  Leerdam: De Houtloods en rondleiding Glasblazerij met lunch 
           27 deelnemers; eigen vervoer 
 26 sept   Eindhoven: rondleiding Van Abbemuseum: multi-zintuiglijke collectie presentatie 

hedendaagse kunst.  21 deelnemers; eigen vervoer 
1 nov   Antwerpen: “Ensor + Sint Pauluskerk” Museum voor Schone Kunsten (KMSKA): 
           Rondleidingen museum en kerk met De 15 mysteriën Rubens / tijdgenoten. 
           busexcursie  36 deelnemers 
 29 nov  Duisburg, opera La Traviata, Verdi, en rondleiding sculpturen uit het modernisme 

Lehmbruckmuseum   busexcursie  25 deelnemers  
 
Planning  2025 
16 januari      lezing Kees Boele Klimaatverandering: en film Alcarràs in Tilburg 
                        koffie en lunch; eigen vervoer  
 5 februari      Museum De Pont: Beatriz González. 36 Deelnemers, eigen vervoer  
15 april           Paaseiland: lezing Prof.dr. Jan Boersma 
16 mei            Landgoed Haanwijk en Museum Romeins Halder 
25 juni            Vestingstadje Megen en Stoomgemaal De Tuut 
24 augustus  Nijetrijne. Opera in de Friese Natuur  eigen vervoer 
 
 
10  Ledenadministratie Mariëtta d’Arnaud en Karin Geutjes  
 
Karin is Mariëtta komen helpen met de Ledenadministratie. 
Nu verzorgt Mariëtta ook de attenties voor leden die daarvoor in aanmerking komen. 
Karin heeft zich bovendien in het pakket Banster verdiept. Daarmee worden sommige 
invoeringen eenvoudiger en meer betrouwbaar. 
  
11     Commissie  Publicaties 
Verdeling van taken: 
-   redacteur maandbrief: Marie Louise Reijn 
-   webmaster: Cocky Verweij 
  
Marie Louise Reijn voert sinds een jaar de taak van redacteur van de maandbrief uit. Zij 
heeft er een zorgvuldig opgebouwd geheel van gemaakt dat er goed en overzichtelijk 
uitziet. De maandbrief komt aan het eind / begin van de maand uit. Het blijft helaas lastig 
om ruim een week voor de uitgifte kopij te ontvangen. 



Bij het versturen van de maandbrief schrijft Cocky, in verband met ‘binding’ een ietwat 
persoonlijk berichtje. Alle leden hebben sinds kort een email adres. 
Cocky onderhoudt de website voor Sed Vitae. Inmiddels 15 jaar bij Tisda Webdesign in 
Etten-Leur. Op vader Rob en zoon Joris Brouwer kunnen we ook als Sed Vitae altijd 
rekenen, want sindsdien hebben zij elk zich opdoemend probleem opgelost. 
  
12  Stichting Studiefonds Sed Vite   Peter van den Oetelaar 
Peter zet kort uiteen dat Stichting Studiefonds volledig losstaat van Sed Vitae. Hij legt uit 
wie in aanmerking komen voor een tegemoetkoming in de deelnamekosten van een 
HOVO Brabant-cursus. SV-leden storten een extraatje bij hun contributie. Dat bedrag 
boekt de SV-penningmeester naar Stichting Studiefonds Sed Vitae. 
De Stichting Studiefonds heeft een ANBI-status: is daardoor verplicht ‘openbaar’ te zijn. Dit 
fonds heeft daarom eigen pagina’s werft op sedvitae.nl. Tevens werft de Stichting ook 
buiten Sed Vitae. Peter is in gesprek met HOVO Brabant om cursisten voor extra donaties 
te benaderen. 
Op het huidige saldo wordt nu wel wat ingeteerd, maar de financiële situatie is gezond, 
zodat geregeld mensen die ervoor in aanmerking komen, een tegemoetkoming in de 
kosten van een HOVO-cursus die in Tilburg, Nijmegen en Eindhoven wordt gegeven, 
kunnen ontvangen. 
Zie voor concrete informatie:  
https://www.sedvitae.nl/stichting-studiefonds/ 
  
 
12 Plannen Bestuur Sed Vitae voor 2025 

 12.1 Penningmeester: deze ALV-middag meldt Wald Verbeij  
 zich als penningmeester SV: een enorme opluchting voor het bestuur! 
 12.2 Ben Geutjes en Joop Vlottes stellen zich in 2025 en 2026 beschikbaar voor de 
 Kascontrolecommissie. Ook met hun toezegging zijn we heel blij! 
  
12.3 Groei van het aantal leden. 
De laatste paar jaren stabiliseert het aantal leden tussen de 180 en 190. Er is een jaarlijks 
verloop van 15-20 door allerlei oorzaken. 
Het opzegmoment is veelal het moment als de contributie geïnd moet worden. 
            
We gaan ermee door ons op grote HOVO Brabant-dagen met banners en folders te 
profileren. Directeur HOVO Brabant, Petra van Ruiten, besteedt dan altijd aandacht aan 
Sed Vitae met een slide en een korte toelichting tijdens haar presentaties. 
  
Echter, het is belangrijk dat leden die een cursus bij HOVO Brabant volgen, in overleg met 
de docent, aandacht voor Sed Vitae vragen, wanneer de medecursisten wat beter gekend 
zijn, bijv. aan het eind van een cursus. 
Overleg tijdig met Cocky wanneer en hoeveel promotiefolders met informatie je nodig 
hebt. Dan kan zij die actualiseren en bij laten drukken. 
  
12.4.     Inventariseren van kandidaten voor huidige bestuurs- en commissie leden. 
Het vinden van kandidaten die op termijn bestaande functies (bestuur en commissies) 
kunnen overnemen is een continue onderwerp van aandacht voor niet alleen het bestuur. 
Ook hier geldt, dat we het met z'n allen moeten doen. Tippen van mogelijke kandidaten 
zijn uiteraard ook welkom. 

https://www.sedvitae.nl/stichting-studiefonds/


  

13  Rondvraag: niemand  
 

14  Afsluiting ALV 2025 
Gezellig samen zijn terwijl het  Saxofoonkwartet Ottomani speelt 
  
Goirle, 18 maart 2025 

  
  
 
 
13  Rondvraag: niemand  

14  Afsluiting ALV 2025 

Gezellig samen zijn terwijl het  Saxofoonkwartet Ottomani speelt 



  
Goirle, 21 maart 2025 


